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“Var Gücümüzle

Kütahya Organize Sanayi
Bölgesi’nin değerli
sanayicileri;

OSB Bültenimizle 3 ay sonra tekrar 

birlikteyiz. Geçtiğimiz üç ayda yaz 

sezonundan faydalanıp yol ve alt yapı 

işlerimizi büyük ölçüde tamamladık. Ana 

caddelerimiz ile başladığımız asfaltlama 

ça l ı şmalar ın ı  a l t yap ıs ı  b i ten  tüm 

caddeler imizde zaman i çer i s inde 

uygulayacağız. 

OSB Akademi eğitimlerine tüm hızıyla 

devam ediyor. Sizlerden gelen talep ve 

konular ile ilgili eğitimlerimiz devam 

edecek. İŞKUR ile imzaladığımız işbirliği 

protokolü  i le ,  İŞKUR s i s temler in i 

kullanabilme imkanına sahip olduk.
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Elektrik altyapısı ve trafo kapasitesi yükseltilmesi için Enerji bakanımız ve ekibi ile görüşmeler yaptık. Trafo 

kapasitesi 100 MW yükseltilirse, sizlere GES için 50 MW daha tahsis yapabileceğiz.

Milli Eğitim, Kütahya Ticaret ve Sanayi Odası ile yaptığımız işbirliği sonucunda da, yatırımcımızın istediği 

özellikte insan  kaynağı elde etmeye yönelik program devreye alınmak üzere.

Bünyemizde kurduğumuz insan kaynakları birimini tüm sanayicilerimizin hizmetine sunmamıza az kaldı. 

Firmalarımızın insan kaynakları birimleri ile koordineli bir şekilde yürüttüğümüz bu proje umarım ki, insan 

kaynağına ulaşım kabiliyetimizi artıracaktır.

Ana kavşağımıza trak ışıkları yerleştirdik. Bizlerde rampa tarafında araçların trak ışıklarında beklemesini 

istemezdik, ancak başka türlü kazaların önüne geçemedik. Arıtma tesisimizde sona yaklaştık. Proje 

tamamlandığında bölgedeki deşarj yönetmeliğine uyan ilk bölge olacaktır. Ayrıca taşkın kanallarının hemen 

yanı başımızdaki meradan Alayunt istikametine tahliye kanallarını tamamlayarak, bölgemizi olası yağış 

selleri açısından güven altına aldık.

İşlerinizde başarılar diler saygılar sunarım.

Tüm altyapı ve üst yapı imalatlarımız yılın son çeyreğinde de hız kesmeden devam edecek. Bölgemizi her 

geçen gün daha iyi hale getirmek için var gücümüzle çalışmaya devam edeceğiz.

Bu doğrultuda destek ve önerileriniz için teşekkür ederiz.

Tolga ESKİOĞLU

Kütahya Organize Sanayi Bölgesi
Yönetim Kurulu Başkanı

3

Çalışmaya Devam Edeceğ�z”



YOL YENİLEME ÇALIŞMALARINDA ROTA
“NAFİ GÜRAL CADDESİ”
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Kütahya Organize Sanayi Bölgesi Müdürlüğü, bölgenin altyapısını iyileştirmek ve daha modern 

bir ulaşım ağı oluşturmak amacıyla Na GÜRAL Caddesi’nde yol yenileme çalışmalarını 

tamamladı.

Ortalama 2 hafta süren olan çalışmalar neticesinde Na GÜRAL Caddesi, daha dayanıklı yapıya 

kavuşarak sürücülere daha konforlu sürüş deneyimi sunuyor.

Yapılan çalışmalar ile birlikte 

Kütahya Organize Sanayi 

Bölgesi’ndeki ulaşım daha 

güvenli hale getirilecek olup 

faal iyet ler  sorunsuz bir 

şekilde devam edecek.

Yol yenileme çalışmaları kapsamında 

deforme olan kilit taşları kadırılarak 

18.000 metrekarelik alana 12 cm 

yüksekliğinde, ortalama 5.000 ton 

sıcak asfalt serimi yapıldı.

Yol yenileme çalışmaları kapsamında 

deforme olan kilit taşları kadırılarak 

18.000 metrekarelik alana 12 cm 

yüksekliğinde, ortalama 5.000 ton 

sıcak asfalt serimi yapıldı.

Yapılan çalışmalar ile birlikte 

Kütahya Organize Sanayi 

Bölgesi’ndeki ulaşım daha 

güvenli hale getirilecek olup 

faal iyet ler  sorunsuz bir 

şekilde devam edecek.



YOL YENİLEME ÇALIŞMALARINDA ROTA
“NAFİ GÜRAL CADDESİ”
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Kütahya Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu 

Başkanlığı'nın çalışmalar ile ilgili yapmış olduğu 

açıklamalarında; “Bölgenin sanayi potansiyelini 

artıracak, istihdamı ve ekonomik büyümeyi 

destekleyen projelere her zaman özveri ile devam 

edeceğiz. Başta ana caddelerimiz olmak üzere 

altyapısı tamamlanmış caddelerimizde yol asfalt yol 

kaplaması çalışmalarımız devam edecektir.” 

ifadelerine yer verildi.



YOL YENİLEME ÇALIŞMALARINDA ROTA
“NAFİ GÜRAL CADDESİ”
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Kütahya Organize Sanayi Bölgesi Na GÜRAL Caddesi asfalt çalışmalarının tamamlanmasının ardından, 

trak akışını düzenlemek ve güvenliği artırmak amacıyla yol çizgi boyamaları da titizlikle gerçekleştirildi.



KÜTAHYA’NIN İNSAN KAYNAKLARI
KÜTAHYA OSB’DE BİR ARAYA GELDİ
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Türkiye İş Kurumu (İŞKUR) Kütahya İl Müdürü Erdoğan ŞAHİN, Şube Müdürleri, Kütahya Ticaret ve Sanayi 

Odası, Kütahya Dumlupınar Üniversitesi, Gediz Ticaret ve Sanayi Odası, Simav Ticaret ve Sanayi Odası ve 

Kütahya ilinde faaliyette bulunan işletmelerin insan kaynakları uzmanlarının katılım sağladığı toplantıda 

hayata geçirilecek olan İnsan Kaynakları Platformu’nun detayları görüşüldü.

İŞKUR İl Müdürü Erdoğan ŞAHİN’in açılış konuşmaları ve İŞKUR Kütahya İl Müdürlüğü yetkililerinin yapmış 

oldukları sunumların ardından, platformu temsil edecek heyetin seçimleri oy birliği ile gerçekleştirildi. Duygu, 

düşünce ve görüşlerin alınmasının akabinde toplantı son buldu.

“İş Birliği – Güç Birliği” sloganı ile yola çıkılarak, Kütahya ilinde bulunan kamu kurum kuruluşlar 

ve özel sektörler ile planlanacak olan İnsan Kaynakları Platformu’nun ilk oturumu Kütahya 

Organize Sanayi Bölgesi Müdürlüğü ev sahipliğinde, Kütahya OSB Müdürlüğü Konferans 

Salonunda gerçekleştirildi. 



YENİ YOL TEMİZLİK ARACIMIZ
SANAYİ BÖLGEMİZE HAYIRLI OLSUN
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Yatırımcısına en mükemmel hizmeti sunma politikası ile hizmet ekipmanlarını gün geçtikçe 

artıran Kütahya Organize Sanayi Bölgesi Müdürlüğü, son olarak parkura 1 yol temizlik aracı 

daha ekledi.

Kütahya Organize Sanayi Bölgesi 

caddelerinde hizmete başlayan yol 

temizlik aracı, yüksek motor gücü ve 

temizlik kapasitesi ile ihtiyaçlara cevap 

veriyor.

7 metreküp haznesi bulunan yol temizlik aracı, yüksek performanslı süpürme sistemleri ve geniş temizleme 

yüzeyi sayesinde Kütahya OSB yollarının ve caddelerin temizliğini daha hızlı ve etkili bir şekilde 

gerçekleştirmeye yardımcı olacak.



KÜTAHYA OSB’DE TRAFİK GÜVENLİĞİ VE
AKIŞI İÇİN YENİ DÜZENLEME
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Kütahya Organize Sanayi Bölgesi'nin giriş kavşağında(Beyoğlu Börek-Hürok Mermer-Tulu 

Porselen-Saraçoğlu Tekstil önü) gerçekleştirilen trak düzenleme çalışmaları tamamlandı. Bu 

önemli projenin bir parçası olarak kavşağa monte edilen trak lambaları, aktif hale getirildi.

K ü t a h y a  O r g a n i z e  S a n a y i 

Bö lges i 'n in  g i r i ş  kavşağında 

gerçekleştirilen trak lambaları 

m o n t a j ı  p r o j e s i ,  b ö l g e d e k i 

yatırımcıların talepleri ve trak 

yoğunluğunun artması üzerine 

hayata geçirildi. Proje kapsamında, 

modern teknolojiyle donatılmış 

trak lambaları, bölgenin trağini 

daha düzenli ve güvenli bir şekilde 

yönlendirecek.

Trak lambalarının devreye alınması, bölgedeki sürücüleri 

olumlu yönde etkiledi. Devreye alınması itibari ile, 

sürücüler kavşakta trak lambalarının yönlendirmelerine 

göre hareket ederek daha güvenli ve düzenli bir trak akışı 

sağlandı.

Kütahya Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu Başkanı 

Tolga ESKİOĞLU, konu ile ilgili yaptığı açıklamada  "Trak 

lambalarının montajı, bölgedeki trak güvenliği önemli 

ölçüde artacak. Sanayi Bölgemiz yatırımcıları ve her gün 

sanayi bölgemizi ziyaret eden binlerce araç için daha 

güvenli ve düzenli bir trak akışı sağlamayı hedeiyoruz." 

ifadelerine yer verdi.



KÜTAHYA OSB YÖNETİMİ ZİYARETLERİ
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Kütahya Hava Er Eğitim Tugay ve Garnizon Komutanı Hv. Tuğg. Necati GÜNDÜZ, emekliliğe ayrılması nedeniyle 

Kütahya Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu’na veda ziyaretinde bulundu. Ziyaret, Kütahya Organize 

Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu Başkanı Tolga ESKİOĞLU ve Bölge Müdürü Tunahan ERGİN’in katılımlarıyla 

gerçekleşti.

Kütahya Organize Sanayi Bölgesi Müdürlüğü toplantı salonunda gerçekleşen ziyarette Yönetim Kurulu Başkanı 

Tolga ESKİOĞLU yapmış olduğu konuşmalarında; “İlimize olan destekleri, çabaları, özverili çalışmaları ve 

değerli katkılarından dolayı Hava Er Eğitim Tugay ve Garnizon Komutanımız Hv. Tuğg. Necati GÜNDÜZ Bey’e 

şükranlarımızı sunuyoruz. Aile ve tüm sevdikleri ile birlikte, mutlu ve sağlıklı bir emeklilik hayatı diliyoruz.” 

ifadelerine yer verdi. Hediye takdiminin akabinde ziyaret son buldu.

Kütahya Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu, 10 Ağustos 2023 tarihinde Cumhurbaşkanlığı Kararnamesi 

ile Kütahya Valiliği görevine atanan Sayın Valimiz Musa IŞIN’a hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.

Gerçekleştirilen ziyarette, Tolga ESKİOĞLU, Valimiz Sayın Musa IŞIN’a Kütahya’nın yöresel ürünlerinden oluşan 

bir hediye takdim etti.

Kütahya Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu Başkanı Tolga ESKİOĞLU, Başkan Vekili Emin YÜCE, Yönetim 

Kurulu Üyesi Seydi Ahmet SARAÇ ve Bölge Müdürü Tunahan ERGİN’in bulunduğu ziyarette, Yönetim Kurulu 

Başkanı Tolga ESKİOĞLU, Vali IŞIN’a OSB’nin faaliyetleri ve projeleri hakkında bilgi verdi.

Kütahya Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu, Kütahya Hava Er Eğitim ve Garnizon Komutanı  Hv. Tuğg. 

Mustafa BAŞ'a hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.

Kütahya Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu Başkanı Tolga ESKİOĞLU, Yönetim Kurulu Başkanvekili Emin 

YÜCE, Yönetim Kurulu Üyesi Ali Alper OLGUN ve Bölge Müdürü Tunahan ERGİN’in bulunduğu ziyarette, 

Yönetim Kurulu Başkanı Tolga ESKİOĞLU OSB’nin faaliyetleri ve projeleri hakkında bilgi verdi.

Gerçekleştirilen ziyarette, Yönetim Kurulu Başkanı Tolga ESKİOĞLU, Hv. Tuğg. Mustafa BAŞ'a Kütahya’nın 

yöresel ürünlerinden oluşan bir hediye takdim etti.
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DEVAM EDİYOR



                       EĞİTİMLERİ
HIZ KESMİYOR...
Kütahya Organize Sanayi Bölgesi yatırımcılarının ve çalışanlarının kişisel gelişim, toplumsal 

farkındalık ve kariyer planlamalarına katkıda bulunmak amacıyla faaliyete geçirilen Kütahya 

OSB Akademi’de eğitimler tüm hızıyla devam ediyor.

ZAMAN
YÖNETİMİ &
VERİMLİLİK

Tarih
Süre
Eğitmen

21 Temmuz 2023
1 Gün
Bertay FİŞEKÇİ

SATIN ALMA
YÖNETİMİ

Tarih
Süre
Eğitmen

25 Ağustos 2023
1 Gün
Doç. Dr. Murat DÜZGÜN

MAVİ
YAKAYI

YÖNETMEK

Tarih
Süre
Eğitmen

15-16-18 Eylül 2023
3 Gün
Hakan BALSIZAN

Tarih
Süre
Eğitmen

28 Eylül 2023
1 Gün
Öğr. Gör. Özgür YAĞCI

PROBLEM
ÇÖZME &

KARAR VERME
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ZAMAN TÖNETİMİ
& VERİMLİLİK

SATIN ALMA
YÖNETİMİ

MAVİ YAKAYI
YÖNETMEK

PROBLEM ÇÖZME &
KARAR VERME
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KÜTAHYA OSB’DE YÜRÜTÜLEN
ÇALIŞMALAR YERİNDE İNCELENDİ
Kütahya Organize Sanayi Bölgesi 

Yönetim Kurulu Başkanı Tolga 

ESKİOĞLU ve Bölge Müdürü 

Tunahan ERGİN, Kütahya OSB 

Atıksu Arıtma Tesisi kapasite 

artırma çalışmaları ve genişleme 

sahası kapsamında yürütülen 

çalışmaları yerinde incelemek 

üzere şantiyeleri ziyaret etti.

Kütahya OSB Yönetim Kurulu Başkanı 
Tolga ESKİOĞLU, ziyaret sırasında 
yaptığı açıklamada, "Çevreye duyarlı 
üretim anlayışımızın bir yansıması 
olarak, Atıksu Arıtma Tesisi kapasite 
artırma projemize büyük önem 
veriyoruz. Sürdürülebilirlik ve çevre 
dostu üretim anlayışıyla hareket 
ediyoruz. Arıtma tesisi kapasite 
artırma çalışmaları ile daha temiz bir çevre ve sağlıklı bir gelecek için çalışmalarımızı sürdürüyoruz. 
Genişleme sahası çalışmaları ile de daha fazla üretim alanı sağlayarak ekonomik büyümeyi 
desteklemeyi hedeiyoruz. Bugün gerçekleştirdiğimiz inceleme ile projelerin ilerlemesini yerinde 
gözlemleme fırsatı bulduk ve memnuniyetle görüyoruz ki, çalışmalar planlandığı şekilde ilerliyor." 
ifadelerine yer verdi.

Gerçekleşen ziyarette, Kütahya 
O S B ' n i n  s ü r d ü r ü l e b i l i r  ç e v r e 
politikaları doğrultusunda yürüttüğü 
ar ı tma tes is i  kapas i te  ar t ı rma 
çalışmaları ve genişleme sahası 
projelerinin ilerlemesi detaylı bir 
şekilde değerlendirildi.

Yönet im Kurulu Başkanı  Tolga 
ESKİOĞLU ve Bölge Müdürü Tunahan 
ERGİN, proje ekipleri ile bir araya 
gelerek yapılan çalışmalar hakkında 
bilgi aldı.
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Kütahya Organize Sanayi Bölgesi'nde altyapı güçlendirme çalışmaları kapsamında, yağış 

dönemlerinde oluşan suların etkili bir şekilde tahliye edilmesini sağlamak amacıyla menfez 

çalışmaları başladı. Bölgenin sanayi faaliyetlerine kesintisiz devam edebilmesi için hayati öneme 

sahip olan bu çalışmalar, altyapının daha dayanıklı hale getirilmesini hedeiyor.

Kütahya Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu 
Başkanlığı tarafından yapılan açıklamada; menfez 
çalışmalarının sadece tahliye problemini çözmekle 
kalmayacağı, aynı zamanda çevre koruma açısından da 
büyük bir adım olduğu vurgulandı. Yağış sularının 
kontrolsüz şekilde birikmesinin yol açabileceği 
olumsuzlukların önleneceği belirtildi.

Proje kapsamında, Kütahya Organize Sanayi Bölgesi 
girişinde bulunan mera alanının düzenlenerek 
menfez sistemleriyle entegre edileceği ve bu 
sayede yağış sularının daha hızlı bir şekilde 
tahliye edilebileceği ifade edildi. Ayrıca, proje 
sonunda oluşturulacak modern altyapı 
sayesinde bölgenin daha dirençli bir yapıya 
kavuşması ve gelecekte olası sıkıntıların 
minimize edilmesi hedeeniyor.

Proje kapsamında, Kütahya Organize Sanayi Bölgesi 
girişinde bulunan mera alanının düzenlenerek menfez 
sistemleriyle entegre edileceği ve bu sayede yağış sularının 
daha hızlı bir şekilde tahliye edilebileceği ifade edildi. 
Ayrıca, proje sonunda oluşturulacak modern altyapı 
sayesinde bölgenin daha dirençli bir yapıya kavuşması ve 
gelecekte olası sıkıntıların minimize edilmesi hedeeniyor.
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MENFEZ SİSTEMİ İLE SU TAHLİYESİ
KÜTAHYA OSB’DE HAYATA GEÇİRİLİYOR
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Bu projeyle, genişleme sahasının yağmur suyu bölge dışına tahliye edilecek olup aynı zamanda ileriki 

dönemlerde de taleplere cevap verebilecek bir altyapı oluşturulması hedeenmektedir.

Kütahya Organize Sanayi Bölgesi, altyapı ve kapasite iyileştirme çalışmaları devam ediyor. Bu 

kapsamda, genişleme sahası yağmur suyu hattı projesinde yatay sondaj çalışmaları yoğun bir 

şekilde sürdürülüyor.

GENİŞLEME SAHASINDA
YATAY SONDAJ ÇALIŞMALARI BAŞLADI



Kütahya Organize Sanayi Bölgesi yatırımcıları Kütahya Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu 

Başkanlığı tarafından düzenlenen istişare toplantısı ve kahvaltı programında bir araya geldi. 

Ulusal ve yerel Basın Mensuplarının da yer programda, Kütahya Organize Sanayi Bölgesi’nin 

gelişimine yönelik stratejiler tartışılarak, tamamlanan ve devam eden projeler masaya yatırıldı.

KÜTAHYA OSB’DE
YENİ DÖNEM YATIRIMLARI HIZ KAZANDI

18

“Kıymetli yatırımcılarımız ve saygıdeğer 

basın mensupları. Bu yıl üçüncüsünü 

düzenlemiş olduğumuz ist işare 

toplantısı ve kahvaltı programına hoş 

geldiniz. Kütahya Organize Sanayi 

Bölgesi’nin ilimizin cazibe merkezi 

o lmas ı  sebebiy le ,  yap ı lan  her 

d a v r a n ı ş ı n  ö r n e k  a l ı n a c a ğ ı 

düşünülerek, belirli bir davranış kültürü 

oturtmaya çalıştık ve başardık. Örnek 

teşkil edecek davranışlarımızdan

Kütahya Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu 

Başkanı Tolga ESKİOĞLU yapmış 

olduğu basın açıklamasında;

K ı s a c a  y a p m ı ş  o l d u ğ u m u z 

faaliyetlerden bahsetmek gerekirse; 

bunlardan ilki genişleme çalışmalarıdır. 

Biliyorsunuz ki genişleme çok uzun 

prosedürleri olan bir projedir. Şunu 

özgürce ifade edebilirim ki, genişleme 

çalışmalarımızın sonuna gelindi, 

kamulaştırma aşamasına geçmek 

üzereyiz. Bu genişleme ile birlikte iki 

buçuk ila üç milyon metrekare arası yeni 

genişleme alanı elde etmiş bulunacağız.

birisi de yatırımcılarımız ile periyodik dönemlerde bir 

araya gelerek yapmış olduğumuz bu 

istişare toplantılarıdır.
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Altyapı çalışmalarımız da yeni genişleme sahalarının bir an önce işlevsel hale gelebilmesine entegre olarak 

devam etmektedir. 21. Cadde olarak adlandırdığımız yeni genişleme sahasında altyapı çalışmaları 

tamamlanmış durumdadır. 21. Caddedeki parseller de tahsise hazır duruma yaklaşmış bulunmaktadır. Tahsis 

isteği olan yatırımcıların başvurusunu gerçekleştirdiği taktirde, uygun arazi olduğunda başvuru sırasına göre 

kendilerine bildiriyoruz. Başvuru yapan 

rmanın istememesi durumunda bir 

sonraki yatırımcımıza geçiyoruz. Özet 

olarak burada bir sıra söz konusu. 

Biliyorsunuz ki yönetim prensibimiz her 

zaman adil olmaktı. Her zaman da adil 

olmak için büyük çabalar sarf ediyoruz.

Altyapı iyileştirme çalışmalarına da hızımızı 

kesmeden devam ediyoruz. Ana caddemiz 

olan Na GÜRAL Caddesi asfalt hale 

getirildi. Taş Çarşı projemizin de en kısa 

süre içerisinde hayata geçirilmesi için 

çalışmalarımız yoğun şekilde devam ediyor. 

Sanayi Bölgemizde faaliyetlerine devam eden 9 adet işyerine ilave olarak 10 adet daha işletme dükkânları 

ekleyerek yatırımcılarımızın ve Sanayi Bölgemizi ziyaret eden misarlerimizin hizmetine sunacağız. Yeni 

yapılacak olan 10 işyerinde kargo şubeleri, iş makinası tamirhaneleri gibi hizmet sektörleri yer alacaktır.

Kütahya’da elektrik altyapı anlamında problemi olmayan Organize Sanayi Bölgesi, Kütahya Organize Sanayi 

Bölgesidir. Sizlerin de katkılarıyla, altyapının iyileşmesi ile birlikte, giderek değerlenen bir organize sanayi 

bölgesi haline geldik. Sanayi Bölgemize değer vererek, değerlerimize değer katmaya devam edeceğiz.

Çevre temizliğine maksimum seviyede önem 

vermeye çalışıyoruz. Genel Kurullarda da bahsetmiş 

olduğumuz gibi Sanayi Bölgemizde, çevresine 

saygılı, işçisine ve insan haklarına saygılı sanayiciler 

istiyoruz. Biraz önce de söylediğim gibi bizler burada 

örnek bir sanayi kültürü oluşturmaya çalışıyoruz. 

Çevre hassasiyetimizden kaynaklı yol temizleme 

aracımızı ikiye çıkarttık. Çevre temizliği hususunda 

da yatırımcılarımıza da düşen görevler bulunmakta.

Tozların GES panellerinin verimliliğini azaltmaması için, yatırımcılarımızdan tedbirlerini en hassas şekilde 

almaları ricamızdır.
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112 Acil Yardım Merkezi oluşturmaya çalışıyoruz. Acil Yardım 

Merkezi ile ilgili yaklaşık üç yıldır bir çaba içerisindeyiz. Sayın 

Vali’mize de durumu ilettik, sağ olsun kendisi hassasiyet ile 

ilgilendi. 112’nin zibilitesi, Zafertepe’de bir Acil Yardım 

Merkezi bulunması gerektiği yönünde. Zafertepe’de bulunan 

İtfaiye Merkezinin yanında yer alan arazi ile ilgili Kütahya 

Belediyesi ile görüşmelerimiz devam ediyor. Sanayi 

Bölgemizde biz yer verebiliyoruz fakat rantabl olmadığı için 

Zafertepe’de isteniyor. Bizler de biliyorsunuz ki bölgemiz 

dışarısına yatırım yapamıyoruz. Bu hususta da Hürok Mermer 

sahibi Sayın Hüsnü OLÇAR, arazinin çözümlenmesinin akabinde Acil Yardım Merkezi binasını yapacağını 

dile getirdi. Sanayi Bölgemiz açısından önemli bir adım olacak bu uygulama, her ne kadar iş kazalarımız 

minimum seviyelerine gelmiş bulunsa da, olası iş kazaları ya da diğer acil durumlarda ambulansın Sanayi 

Bölgemize geliş süresi kat be kat azalacaktır.

Akaryakıt istasyonu projemizi Kütahya Organize Sanayi Bölgesi Yönetimi olarak kendimiz yapma kararı 

aldık. Yapılan bu istasyona da işletmeci bularak hizmete sunacağız. İşletmeci bulunamadığı takdirde 

sizlerden aldığımız yetki ile bir şirket kurarak, akaryakıt istasyonumuzu kendimiz çalıştıracağız. Faaliyete 

geçirilecek olan akaryakıt istasyonu da Türkiye’nin ve 

dünyanın önde gelen akaryakıt rmalarından biri olacak. 

İçerisinde oto yıkama, oto yağlama, kafeterya gibi tesisleri de 

bulunacak bir akaryakıt istasyonu olacak.

TOBB Kütahya OSB Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi geçen yıl 

eğitim-öğretim hayatına başladı. Bu yıl da dokuzuncu ve 

onuncu sınıf olmak üzere toplamda 204 öğrenci eğitim 

görmekte. Eğitim de sizlerin sağlamış olduğu imkânlarla 

yapılıyor. Öğrencilerimizin servisleri, yemekleri ve kıyafetleri 

Yönetim Kurulu tarafından karşılanmaktadır. Öğrenciler 

okulumuzda sizlerin fabrikalarında gezi imkanı ve staj imkanı 

buluyor. Hatırlarsanız geçen yıl okulumuza rekor başvuru 

olmuştu. Bu yıl da yine aynı şekilde 102 kişilik kontenjana 

2.000 başvuru oldu. Kütahya’da Fen Lisesinden sonra en 

yüksek puanla öğrenci alan okul TOBB Kütahya OSB Mesleki 

ve Teknik Anadolu Lisesi oldu. Başından beri hedeediğimiz 

gibi Türkiye’de bir Kütahya ekolü yaratmaya çalışıyoruz ve 

başvurular da bunu onaylar şekildedir.



Öneri ve görüşlerin alınmasının akabinde Kütahya Organize 

Sanayi Bölgesi istişare toplantısı ve kahvaltı programı son 

buldu.

Yükleme rampası projemizde sona gelinmiş olup, en kısa zamanda hayata geçirilecektir. Bu proje siz 

yatırımcılarımız için büyük bir avantaj olacak. Özellikle Çanakkale Köprüsü’ndeki demir yolunun da 

açılması sonrasında ihracatın en önemli merkezi haline geleceğiz. Yurtdışından ciddi miktarlarda 

hammadde get i ren rmalar ımız bulunmakta.  Bu 

hammaddelerin yükleme rampalarından boşaltılması 

rmalarımıza uluslararası arenada bir rekabet avantajı 

sağlayacaktır. Yükleme rampasının hız kazanması için 

kendimiz yapmak istedik fakat Devlet Demir Yolları’nın 

prosedür ve kanunları gereği buna müsaade edilmedi. Bu 

nedenle de bazı prosedürlerin olmasını ve olgunlaşmasını 

bekledik.

Hepinize katılımlarınızdan dolayı teşekkür eder, saygılarımı 

sunarım.” İfadelerine yer verdi.

Son dönemde bir projemiz daha var. Bu proje Yönetim Kurulu 

Başkan Vekili Sayın Emin YÜCE’nin çabaları ile oluşmaktadır. 

İlimizdeki tüm kamu kurum ve kuruluşlarının ve sektörlerin 

içerisinde bulunduğu bu projede, çeşitli niteliklere sahip 

insanlar, işletmelerinizin ihtiyaçlarına göre yetiştirilecek ve 

istihdam sağlanacaktır.
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Açılış konuşmasını gerçekleştiren Kütahya Organize Sanayi 

Bölgesi Yönetim Kurulu Başkanı Tolga ESKİOĞLU, etkinliğin 

önemine vurgu yaparak, "Bugün burada iş dünyasının farklı 

sektörlerinden gelen dostlarımızı bir araya getirerek, iş 

dünyasının rutininden sıyrılıp dostluk ve rekabeti bir arada 

yaşatmak istedik. Bu yıl ikincisini gerçekleştirdiğimiz bu turnuva, 

sadece bir mücadele değil. Hem güzel anılar biriktiriyoruz hem 

de iş ilişkilerimizi güçlendiriyoruz. Bu tarz etkinlikler, Sanayi 

Bölgesi yatırımcılarımızın bir araya gelmesi ve sosyal bağların 

güçlenmesi açısından da büyük bir anlam taşıyor." ifadelerine 

yer verdi.

Katılımcılar arasında dostluk ve iş ilişkilerinin güçlenmesi için 

büyük bir fırsat sunan organizasyon, aynı zamanda keyii 

anların yaşanmasına da vesile oldu.

Tavlaların başına geçen katılımcılar, hem rekabetin tadını çıkardı 

hem de sektörler ile ilgili kir alışverişinde bulundu. Turnuva 

boyunca dostluk, işbirliği ve rekabetin iç içe geçtiği anlar 

yaşanmaya devam edecek. Kütahya Organize Sanayi 

Bölgesi'nde ikincisi düzenlenen etkinlik, iş dünyası temsilcilerine 

işin yanı sıra sosyal etkileşim için de bir platform sunuyor.

Kütahya Organize Sanayi Bölgesi yatırımcılarının renkli buluşması, 2. Geleneksel Tavla Turnuvası 

ile başladı. İş dünyasının yoğun temposundan biraz uzaklaşarak dostluk ve rekabet dolu anlar 

yaşayan katılımcılar, turnuvanın ilk maçlarını büyük bir heyecanla gerçekleştirdi.

HEYECANLA BAŞLADI

KÜTAHYA ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİ

TAVLA
FİRMALAR ARASI
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İKLİM İÇİN
MÜCADELE

GELECEK İÇİN
GÜVENCE
Günümüzde dünyamızın karşı karşıya olduğu ve çözüm arayışı içerisinde olunan en önemli 
konulardan biri iklim değişikliğidir. Neredeyse dünya üzerindeki çoğu coğrafyada olumsuz 
etkileri hissedilen bu konuda 2016 yılında Birleşmiş Milletler İklim Değişikliği Çerçeve Sözleşmesi 
kapsamında 191 üye Paris İklim Anlaşmasını imzalamışlardır. 

Paris İklim Anlaşmasının onaylanmasına ilişkin kanun teklinin TBMM tarafından kabul edilmesi ve 07.10.2021 tarihli 

Resmi Gazetede yayınlanmasıyla ülkemiz de resmi olarak anlaşmaya taraf olmuştur. Bu çerçevede ülkemizin sunduğu 

Ulusal Katkı Beyanında, artıştan azaltım olacak şekilde %21 oranında sera gazı emisyon azaltım hede taahhüdü 

verilmiş olup bu hedef COP 27'de %41 olarak revize edilmiştir.

Daha sonrasında 01.01.2026 tarihinden itibaren başlayacak asıl uygulama 

döneminde ise ithal ürünlere gömülü emisyonlar için, AB'de yetkilendirilmiş ithalatçılar 

tarafından AB Emisyon Ticaret Sistemi (ETS)'ndeki haftalık karbon yatları dikkate 

alınarak karbon ücreti ödenmeye başlanacak, çimento ve gübre sektörlerinden dolaylı 

emisyonlar da ücretlendirmeye tabi olacaktır.

Kütahya Organize Sanayi Bölgesi ise Yeşil OSB için belirlenmiş kriterlerin sağlanabilmesi için hemen harekete geçmiş 

olup bir taraftan Atıksu Arıtma Tesisi Kapasite Artışı projesi saha uygulamalarına devam edilirken diğer taraftan da ISO 

50001 Enerji Yönetim Sisteminin kurum içi entegrasyonuna başlanmış ve ISO 14001 Çevre Yönetim Sisteminin de 

kurulum çalışmalarının hazırlığı yapılmaktadır.

Bu çalışmalar devam ederken tüm sanayi sektörlerinde de su, karbon ve ekolojik ayak izlerinin sürekli olarak 
hesaplanması, yetkilendirilmiş kuruluşlarla doğrulanması ve raporlanması döneminin önü açılacaktır. Bu kapsamda ise 
özellikle emisyon, katı atık ve atıksu alanlarında sanayicilerin atıksu geri kazanımı, yenilenebilir enerji üretimi, 
endüstriyel simbiyoz (bir prosesten çıkan atık ürünün başka bir proseste hammadde olarak kullanılması) ve emisyon 
azaltıcı faktörlerin tasarımı gibi hususlarda ilgili zibilite çalışmalarını yürüterek bu konularda bir altyapı oluşturması 
ileriki dönem için büyük önem arz etmektedir.

Avrupa'da böyle bir eylem planı oluşturulurken ülkemizde de Sanayi ve Teknoloji 

Bakanlığı, Organize Sanayi Bölgelerine yönelik düzenlemeler içeren bir program 

ortaya koymuş ve Dünya Bankası ile birlikte Yeşil OSB ve Yeşil Endüstri Belgesi 

Sertikasyon Sistemini oluşturmuştur. Bu kapsamda ülkemizde yer alan sanayi 

bölgelerinin sürdürülebilir kalkınma amaçları doğrultusunda 'sürekli gelişim' prensibini 

benimseyerek uluslararası standartlara ulaşmasını sağlamak amaç edinilmiştir.

Bununla beraber 2019 yılında ortaya çıkan AB Yeşil Mutabakatı ise Avrupa'da 2030 yılına kadar karbon salınımlarını 

%55 oranında azaltma ve 2050 yılına kadar dünyanın ilk karbon-nötr kıtası olma hede için bir eylem planı olarak 

karşımıza çıkmaktadır. 01.10.2023 itibariyle yürürlüğe girmesi beklenen düzenlemeye ilk etapta demir-çelik, çimento, 

alüminyum, gübre, elektrik ve hidrojen ürünleri dâhil olacaktır. Uygulama 

kapsamında, 01.01.2026 tarihine kadar olan geçiş döneminde, AB'ye ithal edilen söz 

konusu ürünlerin üretimi aşamasında salınan karbon emisyonları ile üretim 

süreçlerinde kullanılan elektriğin üretiminden kaynaklı (dolaylı) emisyonların 

raporlanması yapılacaktır.

Neşet Ekmel ÇIRAK
Kütahya OSB Müdürlüğü

Arıtma Birim Şe



İŞ DÜNYASINDA SINIRLARI AŞIYORUZ



GELECEĞİN İŞ DÜNYASINA LİDERLİK EDEN BİR MERKEZ

KÜTAHYA ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİ

Modern altyapısı, iş dünyasına sunduğu avantajlar ve sanayi devlerinin buluşma noktasıyla,
burası sadece bir sanayi bölgesi değil, bir başarı hikayesidir.

İleri teknolojiyle donatılmış tesisler, yeşil ve sürdürülebilir uygulamalarla entegre edilmiş
çevre dostu yaklaşımlar, Kütahya Organize Sanayi Bölgesi'ni

ayrıcalıklı kılan unsurlardan sadece birkaçıdır.

Yenilikçi çözümleri ve uluslararası standartlardaki tesisleri ile Kütahya Organize Sanayi Bölgesi,
iş dünyasının nabzını tutan bir cazibe merkezi haline gelmiştir.
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